

## Safety at Home Begins with Awareness

A safe home environment starts with awareness. Everyone should be knowledgeable about the causes of fires and how they can be prevented.



#### **Common Causes of Fires**

Simple things can lead to major fires. Such as abandoned cigarettes, unattended stoves, and improperly handled electricity. By being aware of these causes, most fires can be avoided.



### **Electricity and Wiring**

Damaged electrical wires and old electrical appliances can pose a major danger. Make sure to check cords regularly and replace old appliances to ensure safety.



## Heat sources: cigarettes and candles

Smoking indoors and leaving candles lit can be major causes of fires. Avoid these dangerous habits to keep your home safe.



# **Safe Storage of Flammable Materials**

Store flammable materials away from heat sources and use suitable containers to store flammable materials.



### **Using Electrical Appliances**with Caution

Unplug electrical appliances when not in use and avoid leaving them on without supervision. Check the wires periodically to avoid accidents.



### **Checking for Gas Leaks** in Ovens

Always make sure to address gas leaks immediately and ensure that the gas source to the Oven is disconnected when not in use.



#### مصادر الحرارة السجائر والشموع ——

التدخين داخل المنزل وترك الشموع مشتعلة دون إشراف يمكن أن يكونا مسببين رئيسيين للحرائق. تجنب هذه العادات الخطرة للحفاظ على سلامة منزلك.

#### التخزين الآمن للمواد القابلة للاشتعال

تأكد من تخزين المواد القابلة للاشتعال بعيدا عن مصادر الحرارة. استخدم حاويات مخصصة لتخزين المواد القابلة للاشتعال.

#### استخدام الأجهزة الكهربائية بحذر

تأكد من فصل الأجهزة الكهربائية عند عدم الاستخدام وتجنب تركها في وضعية التشغيل دون إشراف وقم بفحص الأسلاك بشكل دوري.

#### التحقق من تسرب الغاز في الأفران

احرص دائما على معالجة أي تسرب للغاز بشكل مباشر مع الحرص على فصل مصدر الغاز عن الفرن في حال عدم الاستخدام.

### Learn More to Stay Safe



تعلم المزيد للحفاظ على سلامتك

### السلامة في المنزل تبدأ بالوعي

بيئة منزلية آمنة تبدأ بالوعي. يجب على الجميع أن يكونوا مدركين لمسببات الحرائق والطرق التي يمكن من خلالها تجنبها.



#### أسباب الحرائق الشائعة

الحرائق الشائعة قد تكون نتيجة لأمور بسيطة. بعض الأمثلة تشمل السجائر المتروكة، والمواقد غير المراقبة، وتداول الكهرباء بشكل خاطئ. من خلال معرفة هذه الأسباب، يمكن تجنب معظم الحرائق.



### الكهرباء والأسلاك

الأسلاك الكهربائية التالفة والأجهزة الكهربائية القديمة يمكن أن تشكل خطرا كبيرا. تأكد من تفقد الأسلاك بانتظام واستبدال الأجهزة القديمة لضمان السلامة.

